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Na de vergadering zal een Bingo gespeeld worden. We gaan eerst een drankje halen bij de 
bar, waarna we hiervoor plaatsnemen in de zaal.  
Er is uiteraard na de Bingo gelegenheid om nog gezellig na te praten met een drankje van 
het Buurthuis. 
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Verslag Algemene Ledenvergadering Buurtvereniging Lopikerkapel 
 
Aanwezige bestuursleden: André van Vliet (Voorzitter), Hennie Ruitenbeek 
(Plaatsvervangend Voorzitter), Alie van Soolingen (Penningmeester), Alie van Vliet - de 
Bruijn (Secretaris), Anne-Marie de Kruijk (Algemeen lid). 
 
Afwezige bestuursleden: met kennisgeving Diana Schilperoort (Algemeen lid). 
 
Aanwezige leden: Cas van Soolingen, Bea de Bruijn, Willem de Bruijn, Gerard Alserda, 
Claudia Alserda, André de Koster, Bertus Borst, Peter den Hartog, Yvonne den Hartog, Toon 
van Vliet, Marjan Fokkinga, Rob Fokkinga, Hennie Beenen, Gerrit Markies, Wil Markies, 
Yvonne ter Haar, Corrie van Soolingen, Els Benschop, Marrie Hoegee, Herma Ruitenbeek, 
Piet Benschop, Wilco Sonnevelt, Daniëlle van Rhenen, Hans Verhoeven, Cobie Verhoeven, 
André van Zweden. Cobie van Lent sluit aan om 19:51 uur. Cees van Lent sluit aan om 
20:07 uur.  
 
Afwezige leden met kennisgeving: Marly van den Broek, Matty van Rhenen, Patricia van 
der Poel, Cas van Rhenen, Jet van Rhenen. 
 

1. Opening  
André opent de vergadering. Hij heet ons allen welkom en vraagt een minuut stilte voor 

dierbare overledenen. 

2. Mededelingen bestuur & leden 
Namens het bestuur:  
Warmteboost, zonnepanelen en airco. Is vorig jaar al uitgebreid besproken, inmiddels zijn 
alle werkzaamheden afgerond. We maken volop gebruik van de zonnepanelen en de airco.  
 
Schilderwerk buiten & onderhoud. Mede met behulp van sponsoring en vrijwilligers wordt er 
nu buiten geschilderd, dit wordt binnen nu en 2 weken afgerond is de verwachting.   
 
Vergunning aanvragen Flora & Fauna en de Gemeente Lopik. Dit proces gaat erg traag en 
moeizaam, we hebben de vergunningen voor de Speelweek, Verbranding en Prutstacle Run 
nog niet binnen gekregen. Vanuit de provincie zijn alle goedkeuringen gegeven, we zijn nu 
nog druk bezig met de Gemeente Lopik om de vergunningen af te ronden. We hopen dat 
alles door kan gaan, maar weten dit dus helaas nog niet zeker.  
 
Commissies. Kindervakantieweek en Sponsoring zijn reeds bestaande commissies. Dit 
willen wij gaan uitbreiden in verband met de geringe animo voor bestuursleden. André heeft 
de verschillende commissies benoemd en ook aangegeven dat wij hier dan mensen voor 
zoeken. Bij vragen kan er contact opgenomen worden met één van de bestuursleden.  
 
Namens de leden:  
Er zijn geen mededelingen namens de leden.  
 

3. Notulen van de ledenvergadering d.d. 30-05-2024 
Jaartal bovenaan de header van de notulen is verwarrend. Dit wordt verwijderd.  
Geen verdere op- of aanmerkingen. De notulen van de vergadering d.d. 30-05-2024 worden 
goedgekeurd en vastgesteld. 
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4. Ingekomen stukken 
Er zijn geen ingekomen stukken vanuit de leden aangeleverd.  
 

5. Verslagen activiteitencommissies 
Kindervakantieweek: het thema was ‘Op de camping ’t Spijkertje’. De commissie kijkt met 

veel plezier terug op deze week. Ze willen graag iedereen bedanken die geholpen hebben 

om deze week tot een succes te maken. Er wordt al druk gewerkt aan de voorbereiding voor 

de speelweek van dit jaar. Er is nog geen duidelijkheid m.b.t. de vergunning, dus we hopen 

dat alles door kan gaan zoals gewoonlijk.   

55+ soos: de indeling van de dagen wordt gemeld. De organisatie is nu overgenomen door 

Willem en Bea de Bruijn, zij pakken dit nu samen met Cobie Verhoeven op. Het zijn altijd 

gezellige middagen.   

Klaverjassen: er zijn circa 5 tafels elke vrijdag. De opkomst is echt leuk, als afsluiting van 

het seizoen wordt er ook een hapje eten georganiseerd wat grotendeels gesponsord wordt. 

De laatste keer waren er 17 tafels voor het Koppelklaverjastoernooi in januari.  

Dance for Fun: er wordt al 10 jaar gedanst in deze setting, wat nog steeds goed bezocht 

wordt en vooral heel gezellig is. De afsluiting van het seizoen wordt altijd met een zelf bereid 

diner gevierd, wat gemaakt wordt door de zus van de danslerares.  

6. Jaarrekening 

De jaarrekening is door de boekhouder opgesteld met behulp van de penningmeester.   

 

Algemene punten 

Er is frequenter geld gestort naar de spaarrekening in plaats van de lopende betaalrekening 

op te laten lopen qua bedrag.  

 

Inkomsten 

Subsidie is gestegen ten opzichte van het voorgaande jaar. Dit betreft de subsidie die we 

jaarlijks van de Gemeente Lopik ontvangen.  

Opbrengst Prutrace is lager dan het voorgaande jaar. Er is een correctie doorgevoerd naar 

aanleiding van de opmerkingen die vorig jaar gegeven zijn. Daardoor is het resultaat 

gewijzigd. 

Opbrengsten bar op de zaterdagen zijn wat gedaald, waar de baropbrengst bij het 

klaverjassen op de vrijdagen gestegen is.  

De fooienpot is nu beter inzichtelijk gemaakt qua inkomsten. Deze staat op de laatste pagina 

uitgewerkt.  

 

Uitgaven 

Vergoeding vrijwilligers: deze is behoorlijk gestegen. Dit komt onder andere door de 

georganiseerde vrijwilligersavond in november.  

Energiekosten dalen en dat is inzichtelijk – dit komt mede door de zonnepanelen. 
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Schoonmaak is wat gestegen qua kosten – dit was indexering vanuit schoonmaakbedrijf. Er 

is nu een wissel geweest qua schoonmaak bedrijf die iets goedkoper zijn qua vaste kosten. 

Verzekeringen zijn behoorlijk gestegen. Daniëlle van Rhenen heeft ervoor gezorgd dat begin 

dit jaar (2025) de verzekeringen herzien zijn en dat we een voordeligere verzekering af 

hebben kunnen sluiten.  

Uitgaven van bingo is aangepast, dit werd voorheen opgeteld bij de BiBo uitgaven.  

 

Totaal 

Het resultaat is positief: € 6.985,00.  

 

Rondvraag vanuit leden 

Gerrit Markies – inkomsten vanuit leden is gedaald, komt dit doordat er minder leden zijn? Er 

zijn behoorlijk wat leden uitgeschreven, maar bijvoorbeeld ook gescheiden (dus dan van 

meer persoons naar alleenstaand); ook zijn er achterstallige betalingen.  

Els Benschop – voetbal heeft leuk wat opgebracht! 

7. Verslag & benoeming kascontrolecommissie 
Dit jaar hebben Daniëlle van Rhenen en André de Koster de kascontrole uitgevoerd. Het 

financiële jaarverslag is goedgekeurd.   

Daniëlle geeft aan dat ze erg kritisch zijn geweest. Alle punten zijn goed besproken en waar 

van toepassing ook aangepast volgens afspraak. De focus lag er onder andere op dat de 

opbrengsten en kosten goed inzichtelijk gemaakt worden zodat het beeld echt duidelijk is.  

André de Koster is automatisch volgend jaar kascontrolecommissie lid (heeft dit 1 jaar 

gedaan). Gerrit Markies wil dit oppakken voor het komende jaar. De kascontrolecommissie 

van 2025 is dus benoemd vanuit de aanwezige leden.  

8. Bestuursverkiezing 
Dit jaar treden André van Vliet (voorzitter) en Hennie Ruitenbeek (plaatsvervangend 

voorzitter) af. Er is in de uitnodigingsbrief voor deze ALV een dringende oproep gedaan aan 

de leden om het bestuur weer compleet te maken. In de statuten staat opgenomen dat er 5 

bestuursleden zitting dienen te hebben.  

Er is bij het bestuur 1 aanmelding binnengekomen als nieuw bestuurslid: Wim Perlot. André 

geeft een korte introductie wie Wim Perlot is. Wim is momenteel namelijk op vakantie  

De toetreding van Wim aan het bestuur wordt unaniem goedgekeurd vanuit de aanwezige 

leden.  

 

9. Rondvraag 

Bea de Bruijn – geeft aan dat zij het positief vindt dat Daniëlle van Rhenen heeft geholpen 

met het uitzoeken van de verzekeringen.  

Els Benschop – wordt ons verzoek met betrekking tot het zoeken van bestuursleden en 

commissieleden ook op een andere manier gedeeld? Bijvoorbeeld via papier? Zodat ook de 

leden die niet bij deze vergadering zijn of via internet informatie opzoeken, ook de informatie 

krijgen? Dit gaan we inderdaad oppakken.  
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André van Zweden – er gaan geruchten over of de Prutstacle Run wel door kan gaan. Dit is 

helaas geen gerucht. Het hele traject met betrekking tot de ontheffingen en vergunningen is 

toegelicht, en tevens wat nu precies de status is van het geheel.  

Gerrit Markies – kan er eventueel ook een airco in de grote zaal geplaatst worden? Dat is 

mogelijk, echter was het budget binnen de Warmteboost hiervoor niet toereikend. De offerte 

hiervoor een jaar geleden bedroeg € 5.000,00. Er wordt gespaard om dit wel te gaan doen, 

en we hopen dat er mogelijk vanuit sponsoring wat fondsen zullen komen.  

10. Sluiting 
André bedankt de aanwezige leden voor hun presentie en ook vooral voor hun inzet: zonder 

deze mensen heeft de vereniging geen bestaansrecht meer. André heeft altijd met veel 

plezier de rol als voorzitter uitgevoerd voor de vereniging.  

We gaan nu een drankje halen bij de bar, waarna we de Bingo zullen starten. De 

Bingokaarten kunnen gekocht worden bij Alie van Soolingen a € 5 per boekje. De Bingo 

zullen we houden in de grote zaal. Er worden 3 rondes gespeeld: 2 gewone rondes en 1 

finaleronde.  
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